
PROTOKOT- NR XXXVII / 09
z sesji Rady Miejskiej w JEdrzejowie

. 
odbytei w dniu 26 lutego 2009 roku w Domu Kultury w JEdrze.jowie.

Ad .  l .
O godzinie 10" Przewodnicz4cy Rady Miejskiej Pawel Blaszkiewicz otwarl obrady

XXXVIII sesji Rady Miejskiej w Jqdrzejowie.
Przewodniczqcy Rady stwierdzil, 2e na sali obrad obecnych jest 20 radnych, zgodnie

z list4 obecnoSci stanowi4c4 zalqcznrk do niniejszego protokolu; Przewodnicz4cy Rady
stwierdzil quorum prawomocne do podejmowania uchwal.

Przewodniczqcy powital, zaproszonych goSci, radnych, burmistrz6w, naczelnik6w
Urzgdu Mieiskiego, kierownik6w jednostek organizacyjnych Gminy, soltys6w oraz wszystkich
przybylych na obrady.

Przewodniczqcy zglosil kandydaturE radnego Zdzislaw Adamczyka na
sekretarza obrad. Radny Adamczyk v'},raz|l zgodg.

Rada Miejska w JEdrzejowie jednogloSnie przyjqla kandydaturE radnego Zdzislawa
Adamczyka na sekretarza obrad.

A.d.2.
Proponowany porz4dek obrad:
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, powolanie sekretarza obrad.
2. Przyjqcie porz4dku obrad.
3. PrzyjEcie protokol6w zpoprzednich sesji.
4. Zapytania i interpelacje radnych.
5" Sprawozdanre zpracy Burmistrza miEdzy sesjami.
6. Informacja o realizacji uchwal podjEtych na poprzednich sesjach.
7. Uchwala w sprawie wyboru Wiceprzewodnicz4cego Rady Miejskiej w JEdrzejowie.
8. Uchwala w sprawie zmiany uchwaiy dotycz4cej ustalenia maksymalnej liczby radnych

wchodzqcych w sklad komisji Rady Miejskiej w Jqdrzejowie.
9. Uchwala w sprawie przyjgcia rezygnacji z czlonkostwa w Komisji Gospodarki

Komunalnej i Porz4dku Publicznego Rady Miejskiej w Jqdrzejowie.
10. Uchwala w sprawie wyboru czlonka Komisji OSwiaty, Kultury, Zdrowia i Opieki

Spolecznej Rady Miejskiej w Jpdrzejowie.
I l. Uchwala w sprawie wyboru czlonka Komisji Budzetu i Mienia Komunalnego Rady

Miej skiej w Jgdrzejowie.
12. Uchwala w sprawie wyboru Przewodniczqcego Komisji OSwiaty, Kultury, Zdrowia

i Opieki Spolecznej Rady Miejskiej w Jpdrzejowie.
13. Uchwala w sprawie odwolania Przewodniczqcego Komisji Budzetu i Mienia

Komunalnego Rady Miejskiej w JEdrzejowie.
14. Uchwala w sprawie ustalenia wysokoSci ekwiwalentu pieniqZnego dla czlonk6w

Ochotniczych Strazy Po2arnych.
l5.Uchwala w sprawie utworzenia odrEbnych obwod6w glosowania w mieScie i gminie

Jqdrzej6w.
16. Uchwala w sprawie v'ryraZenia zgody na obci4zenie nieruchomoSci komunalnej

sluzebnoSciq gruntow4.
17. Uchwala w sprawie wyraZenia zgody na nieodplatne przejEcie nieruchomoSci.
18. Uchwala w sprawie wyra2eniazgody na dokonanie zamrany nieruchomoSci.
19. Uchwala w sprawi e wyraLenia zgody na dokonanie zamiany nieruchomoSci.
20. Uclrwala w sprawie wyrazenia zgody na dokonanre zamrany nieruchomoSci.



21. Uchwala w sprawie wyra|ema zgody na nabycie nieruchomoSci na rzecz Gminy
JEdrzej6w.

22.IJchwala w sprawie: zmrany uchwaly dotyczqcej przyiEcia Planu Rozwoju Wsi Mnich6w.
23. Odpowiedzi na interpelacje.
24. Sprawl: r6zne.
25. ZamkniEcie obrad.

Przewodniczqey Rady Pawel Blaszkiewicz, w zwiqzku z tym, iz w ostatnich dniach
do Biura Rady na rgce Przewodnicz4cego wplyngly podania radnych wyralajqcych chq6 pracy
w Kornisji Budzetu, postanowil, aby punkt 11 porz4dku obrad ,,Uchwala w spruwie wyboru
czlonka Kontisii Budzetu i Mienia Komunalnego Rady Miejskiej w Jqdrzejowie" zostal zdjgty
z porz4dku obrad. Przewodnicz4cy dodal, 2e jezeli nie uslyszy sprzeciwu uzna, 2e Rada
to stanowisko akceptuje.

Radna Maria Barariska zapytala Przewodniczqcego, co nim kieruie,2e podejmuje tak4
decyzjE. WptynEly wnioski, wczeSniej radny Hatny zloLyl taki wniosek; dlaczego nie mozna
poddai pod gtosowanie?

Przewodniczqcy Rady Pawel Blaszkiewicz odpowiedzial,2e dlatego, iztych wniosk6w
jest za duzo w stosunku do iloSci czlonk6w komisji, a po drugie zostaly zlo2one w ostatnich
dniach. Przewodniczqcy nie chcialby robi6 dodatkowych glosowafi, tylko przygotowai, tym
bardziej,Ze szykuj4 sip r6wnie2 inne zmiany w komisjach, o kt6rych Przewodniczqcy juZ wie.
Chcialby, aby sprawa obsady w komisjach byla przygotowana pod glosowanie Rady.

Radny Waclaw KEdra powiedzial,2e jeileli radni wyra2aj4 wolg pracy w konkretnej
komisji, Io bez glosowania sig nie obejdzie. Czy Przewodniczqcy chce prowadzi6 negocjacje,
konsultacje. o zloZenie rezygnacjr, czy wycofanie rezygnacji tych os6b, jezeli ztoLyli akces do
konkretnej komisji?

PrzewodniczEcy Rady Pawel Blaszkiewicz powt6rzyl, ze jest wiqcej podaf, niz
przewiduje sklad osobowy tej komisji i nie chcialby wprowadzac chaosu. W zwi4zku
z uwagami wypowiadanymr przez radn4 Bararisk4 Przewodniczqcy dodal, 2e rozumie i2 rudna
Baranska sklada sprzeciw.

Przewodniczqcy Rady Pawel Blaszkiewicz powiedzial,2e podtrzymuje sw6j wniosek
i prosi o przeglosowanie: aby punkt 11 zostal zdjpty z porz4dku obrad i zmianp kolejnoSci
porz4dku obrad.
Z a  -  1 1
Przeciw - 9
Wstrzymalo siq - 0

Przewodniczqcy stwierdzil,2e punkt 11 zostal zdjqty zporzqdku obrad i odpowiednio
zmienila siE numeracja.
Porz4dek obrad:
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, powolanie sekretarza obrad.
2. Przyjqcie porzEdku obrad.
3. PrzyjEcie protokol6w zpoprzednich sesji.
4. Zapytanta i interpelacje radnych.
5. Sprawozdanie z pracy Burmistrza miEdzy sesjami.
6. Informacja o reahzacji uchwal podjEtych na poprzednich sesjach.
7. Uchwala w sprawie wyboru Wiceprzewodniczqcego Rady Miejskiej w Jqdrzejowie.
8. Uchwala w sprawie zmiany uchwaly dotycz4cej ustalenia maksymalnej liczby radnych

wchodz4cych w sklad komisji Rady Miejskiej w Jqdrzejowie.
9. Uchwala w sprawie przyjEcia rezygnaili z czlonkostwa w Komisji Gospodarki

Komunalnei i Porz4dku Publicznego Rady Miejskiej w Jgdrzejowie.
10. Uchwala w sprawie wyboru czlonka Komisji O6wiaty, Kultury, Zdrowia i Opieki

Spolecznej Rady Miejskiej w Jqdrzejowie.



ll.Uchwala w sprawie wyboru Przewodniczqcego Komisji OSwiaty, Kultury, Zdrowia
i Opieki Spolecznej Rady Miejskiej w JEdrzejowie.

12. Uchwata w sprawie odwolania Przewodniczqaego Komisji Budzetu i Mienia
Komunalnego Rady Miejskiej w JEdrzejowie.

13. Uchu'ala u, sprawie ustalenia wysokoSci ekwiwalentu pieniE2nego dla czlonk6w
Ochotniczych Strazy Po2arnych.

14. Uchwala w sprawie utworzenia odrgbnych obwod6w glosowania w mieScie i gminie
Jgdrzej6w.

15. Uchwala w sprawie v,,lrraZenia zgody na obciqZenie nieruchomoSci komunalnej
stu2ebnoSciq gruntow4.

16. Uchwala w sprawie wyra2enia zgody na nieodplatne przejEcie nieruchomoSci.
17. Uchwala w sprawie wyrazenia zgody na dokonanre zamiany nieruchomoSci.
18. Uchwala w sprawie wyrazenia zgody na dokonanie zamiany nieruchomoSci.
19. Uchwala w sprawie wyrazeniazgody na dokonanie zamiany nieruchomoSci.
20. Uchwaia w sprawie WraZenia zgody na nabycie nieruchomoSci na rzecz Gminy

.Iqdrze.i6w.
21. Uchwala w sprawie: zmiany uchwaly dotycz4cej przyjEcia Planu Rozwoju Wsi Mnich6w.
22. Odpowiedzi na interpelacje.
23. Sprawy rolne.
24. Zamknigcie obrad.

Radny Pawel Faryna poprosil o odczltanie kolejnych punkt6w porzqdku obrad.
Przewodnicz4cy Rady zapytal, czy zachodzr taka potrzeba, a wobec braku odpowiedzi

stwierdzil" 2e nie widzi koniecznoSci odczvtvwania.

A d . 3 .
Radny Pawel Faryna powiedzial, 2e Przewodnicz4cy rn6wi o przyjqciu protokolu, a byl

w Biurze Rady i protok6l nie byl skoficzony; nie mial go do wgl4du.
Radny Przemyslaw Piec powiedzial, 2e w dniu wczorajszym protok6l zostal

umieszczony w BIP i byla mo2liwoS6 zapoznania siE z nim.
WiEcej uwag nie zgloszono.

A d . 4 .
1. Radny Pawel Faryna pyta, dlaczego dzwoniqc do firmy Bionatura, kt6ra wygralaprzetarg

na odSnieZanie, i proszec o odSnie2anie, odsylaj4 do Urzpdu Miejskiego i m6wi4 Zeby
o danym odcinku poinformowai inspektora w Urzgdzie. Co bqdzie w dni wolne? Nie
bqd4 odbierad telefon6w m6wi4c,2e dziS nie pracuj4 jak to mialo miejsce w sobotE?

2. Radny Pawel Faryna powiedzial,2e od grudnia 2006 roku interpeluje w sprawie
ustawienia dw6ch wiat przystankowych w Sudole. Radny pyta, kiedy moze siQ
spodziewa6 ustawienia tych wiat? Wnioski w tej sprawie byly r6wnie2 stawiane na
komisjach.

3. Radny Pawel Faryna powiedzial, 2e w JEdrzejowie jest kilkudziesiqciu ratownik6w
wodnych. Radny w ich imieniu prosi o mo2liwoS6 nieodplatnego korzystania z plywalni
jeden raz w tygodniu po godzinie w celu doskonalenia umiejqtnoSci plywackich
i ratowniczych.

4. Radny Pawel Faryna pyta, kiedy i gdzie bEdzie losowanie miejscowoSci, kt6ra bEdzie
dofinansowanaprzez GminE w ramach Planu Odnowy MiejscowoSci - chodzi o wsie.

5. Radny Robert Kruk py'ta, czy i ile zostalo sprzedane, ewentualnie za lle udzial6w jeszcze
nie zaplacila Gminie Euroubojnia. Czy s4 jakieS zagro2enia w otrzymaniu Srodk6w za
sprzedane udzialy tej firmy? Jak wiemy niedawno jeden z wierzycieli zloLyl wniosek
o ogloszenie upadloSci tej firmy.
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Radny Robert Kruk w imieniu mieszkaric6w ulicy Rakowskiej prosi o interwencjq
w sprawie nowo wykonanego na tej ulicy chodnika. Na tym chodniku wykonawca
pozostawil wystaj4ca na okolo 20 cm studzienkE. Radny prosi o podjgcie dzialan w celu
zlikwidowania przeszkody dla pieszych, a zwlaszcza dla os6b poruszaj4cych siQ
z w6zkami dla dzieci, poniewaz znacznie to utrudnia korzystanie z chodnika, gdy2
zajmuje 2/3 szerokoSci.
Radna Janina Szreniawa przypomniil.a, 2e na ostatniej sesji pytala, co jest z du?ym
sklepem na ul. Pihczowskiej. Burmistrz odpowiedzial, ze byto juz tyle rozm6w,
Lewystarczy. Po paru dniach dowiedziala siE, ze Burmistrz rdzie na rozmowy do Cechu.

,,lrliech mi Pan powie, co tu jest grane. Radio bqbni przez dwa dni, 2e w Jpdrzejowie
powstajqtrzy supermarkety. Najwigcej siE m6wi o Pifczowskiej. (...) Panie Burmistrzu.
Ja mam swoje zdanie na temat supermarket6w, ale uwaZam, zePan powinien rozmawiad
z radnymi. PowinniSmy o tym wiedzie6, bo ja mam wrazenie i podejrzenre, 2e Pan tak
chce zrobi6 , jak z Wafelkiem".
Radna Janina Szreniawa pyta, co jest z orkiestr4 dEt4 bo ju2 slyszala, ze siq zawiqzuje,
ze j est. . . . -Proszq P ana. Trzeba z lud2mi rozmawrac i orkiestrE powola6.
Radna Janina Szreniawa powiedziala,2e na ulicy Ogrodowej i Jana Pawla II jest lEcznik,
ktory jest nie oSwietlony, a jest bardzo niebezpiecznie. O tym dobrze wie Straz Miejska,
Policja. W wakacje przyjeadzajqdzieci zinnych miejscowoSci, pij4 narkotyzujq siE. Czy
Pan Burmistrz o tym nie wie? Radna jeLdzlLa nocami z Policj4 i ze StralqMiejsk4 i wie.
Radna Janina Szreniawa poinformowala, 2e do Burmistrza zwr6cili siE mieszkafrcy
jeszcze przed budzetem. Burmistrz powiedzial, 2e wprowadzi do budzetu inwestycje.
Radna odczyiala pismo skierowane do Burmistrzaprzez mieszkaric6w ul. Konopnickiej
i Murawiec w sprawie wykonanie sieci wodno-kanalizacyjnej, oSwietlenia oraz drogi.
Radna pyta Burmistrza,jaki to wedlug niego dobry budzet. Radna byla u Burmistrza,
skladala wnioski, Burmistrz zastanawial siE, gdzie robi6. Nale2y robi6 tam, gdzie
potrzeba.
Radna Maria Barafrska pyta, czy bylaby mozliwoS6, aby mogla otrzymac wykaz
czynszow za lokale uzy.tkowe na terenie miasta, poniewaZ wczoraj zglosili siE do niej
uzltkownicy niekt6rych lokali i twierdz4 ze sq ro2ne dysproporcj e zwiqzane
znaliczaniem tych czynszow; nie sqweryfikowane chocia2by o stopieri inflacji czy inne
czynniki.
Radna Maria Barariska pyta, czy wszystkie drogi zapisane w inwestycjach bud2etowych
s4 skategoryzowane jako drogi gminne, bo zachodzi podejrzenie, ze niestety s4 drogi.
kt6re nie s4 drogami gminnymi, a fundusze w bud2ecie zostaly na te drogi przeznaczone.
Radna Maria Barariska pyta, na jakim etapie sq wykupy teren6w pod inwestycje
wpoludniowej czqsci miasta. Z obserwacji wynika, 2e rdq opieszale. Czy dotrzymane
bqdq terminy okreSlone w preumowie?
Radna Maria Barariska popiera pierwsz4 interpelacjE radnej Szreniawy dotyczqcq
perspektyw budowy obiektu handlowego, poniewaz tak siq dzieje w Radzie, 2e czgSc
radnych bywa na jakichS spotkaniach biznesowych, rozmawia na ten temat. W gazetach
pisz4 ze radni nie s4 z mieszkahcami tymi szarymi. Ulica m6wi co innego na temat
budowy tych sklep6w, biznes m6wi co innego. Radni chcieliby miei jasny wgl4d
dotego, co siE dzieje, poniewaZ chc4wyrobid sobie zdanie,Zeby potem nikt nie m6wil,
2e ,,trzymamy z biznesem, a nie z lud2mi szarymi, tak, jak napisano w gazecie.

My chcemy by(, r za jednymi i za drugimi, jeSli jest to uzasadnione i sensowne.
Radna Urszula Kruk pyta, co jest z koncepcj4 rozbudowy i modernizacji UrzEdu
Miejskiego. Wszyscy widzieli tg koncepcjQ - na pewno kosztowala jakieS pieni4dze-
widzieli i na tym siE skoriczylo. Co dalej? Nawi4zuj4c do interpelacji radnej Szreniawy
zubieglej sesji Radna Kruk podkreSlila, ze ma na mySli r6wnie2 parking, o kt6rym
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m6wila Pani Radna, Zeby go wyr6wnac, aby ludzie przyjeAdLajqcy do UrzEdu mieli gdzie

zaparkowac i zeby on wygl4dal normalnie. a nie jak po rozkopach'
Radna Urszula Kruk przypomniala, ze w ubiegtym roku na ul. Sadowej byl budowany

chodnik, kt6ry zakohczyl siE przez jedn4 z posesji, z powodu braku infrastruktury

kanalizacf inej. Paf,stwo O... mieszkaj4cy na koflcu tej ulicy nie s4 podlqczeni do kanalu.

Jest to trudna budowa, niewygodna. Sq uzgodnienia, ze ci paristwo podl4cz4 sobie kanal

od s4siada, ale chodzi o to, aby nie zostawia6 tych paristwa bez chodnika. Radna pyta, jak

Bunnistrz mazamiar tq inwestycjg dokofczyi i kiedy, bo w bud2ecie tego nie ma.

Radna Urszula Kruk poinformowala, 2e jeszcze przed SwiEtami Bo2ego Narodzenia
zglaszala na komisji splawQ oSwietlenia neonami Domu Handlowego. Napis ,,Dom
Handlowy" Swieci sig co druga litera. W tej sprawie Pani Kruk zwracala sig r6wnie2

do Kierownika, z pro6b4 o uzupelnienie tego napisu. Bylo to jeszcze przed Swiqtami:
pigknie ustrojona choinka i Rynek, natomiast Dom Handlowy... - na zewnqtz
i n'ewn4trz czas sig zatrzymal.
Radna Urszula Kruk uwaZa,2e parking znajduj4cy siq za Domem Handlowym powinien

byi wyr6wnany, 2eby nie bylo tam dziur, 96r i dolin.
Radna Urszula Kruk poinformowala, 2e ftma EKOM, jezeli zalega z wywozem Smieci,

nie odbiera telefon6w ani od mieszkafc6w ani od kierownika. Smieci ,,wychodzq''
ze Smietnik6w. W tej sprawie powinna by6 jakaS interwencja.
Radna Urszula Kruk, nawi4zuj4c do interpelacji Pana Pawel Faryny podkreSlila,

2e Bionatura odSnie2a drogi, natomiast ci4gle po macoszemu s4 traktowane drogi

kolejowe, kt6re naleaq do kolei. Mieszkaj4 tam nasi mieszkafrcy, majQ drogi nie

oSwietlone, nie zrobione a teraz zimq jeszcze nie odSniezone. Ci mieszkafrcy r6wnieZ
plac4podatki, kt6re ptynqdo UrzEdu.. Telefony s4nie odbierane.
Radna Urszula Kruk prosi, aby na ul. Reymonta obok ARiMR, obok hydrantu umie5cic

lampq. Mieszkaricy twierdz4 2elampatam byla, ale po wymianie oSwietlenia ju2 tam nie

wr6ciia. Mieszkaricy baraku bior4 stamt4d wodE, a iest tambardzo ciemno. Radna wie,

2ebEdzie modernizacja tej ulicy, ale chodby na rok wafio tym ludziom pom6c.

Radny Adam Czajor pyta, jak sprawa postqpuje w zwi4zku z wnioskiem zlozonym

w styczniu na komisji odno6nie komunalizacji nieruchomoSci przy Placu Tadeusza

KoSciuszki 9. Minqt ponad miesi4c. Nabiera to mocy urzEdowej, czy coS siE juz dzieie

w tej kwestii? Kiedy radny byl tam z Komisjq porz4dku ogl4dai mieszkanie socjalne,

okazalo siE, ze w niedlugim czasie trzeba to bgdzie porozbiera6, a jak sig to zawal|

to jeszcze poleci Sciana Muzeum. Gdyby to skomunalizowac, to mozna by podjqd

remont.
Radny Stanislaw Hatys powiedzial, ze mieszkahcy \-qczyna kilkakrotnie zwracali siq do

Pana Burmrstrza z proSbq o odwodnienie wsi Lqczyn. W roku 2006 i 2007 w wyniku

wiosennych, bardzo gwaltownych roztop6w pol4czonych z opadami deszczy doszlo do

podstopief wieli posesj\. Zalane zostaly piwnice w budynkach gospodarczych, szamba,

kt6re powylewaly, oraz budynki mieszkalne. Pan Burmistrz zna dobrze problem

mieszkafrc6w wsi I.4czyn; bEd4c na miejscu w 2006 roku w czasie podstopiefl ogl4dal
podtopione posesje, jak rownie2 zaznajomil siq ze stratami, jakie ponieSli mieszkaricy wsi

Lqczyn. Mieszkaficy zwracajq siq do Burmistrza z proSb4 o zdecydowane i szybkie

zajEcie siq problemem odwodnienia wsi \,qczyn, poniewaz gro2ba podstopieri posesji

istnieje co roku po wiosennych roztopach lub du2ych opadach deszczu. Radny pyta, co

zrobiono do chwili obecnej w sprawie odwodnienia wsi tr qczyn i co Burmistrz zamierza

zrobic w najblizszym czasie.
Radny Zdzistaw Adamczyk w imieniu mieszkanc6w Rakowa prosi o poloZenie chodnika

przy przebudowanym zakrgcie w Rakowie. W obecnej chwili jest on bardzo

niebezpieczny dla pieszych, a szczegolnie dla dzieci id4cych do szkoly, poniewaz brak
jest poboczy zmuszeni s4 do chodzenia jezdni4. Nie jest to duZy odcinek, poniewaz
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Powiat przy remoncie tej drogi ulo2yt 400 metr6w chodnika od szkoly do oSrodka
zdrowia; pozostalo do zrobienia okolo 100 metr6w w najbardziej potrzebnym miejscu.

25. Radny Zdzislaw Adamczyk pyta, czy zrobione zostalo wszystko, aby nasza gmina
siEgnqla po duZe pieni4dze z rzqdowego programu na wyposazenie bibliotek wiejskich
w komputerl- z dostEpem do Internetu. O programach tych wiadomo bylo od ubieglego
roku. Program ten ma obj46 gminy do 20 000 mieszkaric6w. Poniewaz w naszej gminie
nasza biblioteka jest miejsko-gminna se szanse dla pozyskania pieniqdzy dla filii
w Przqslawiu i w Rakowie. Telekomunikacja badala moZliwoSci techniczne
na doprowadzenie Internetu. Z wypowiedzi Pani Dyrektor Biblioteki Miejsko - Gminnej
w Jqdrzejowie wynika, 2e w Przqslawiu jest zbyt mala sala. natomiast w Rakowie
miejsca jest dosy6, ale nie ma dostatecznego ogrzewania i komputery zimq nie
wytrzymaj4. Taka blaha sprawa jak ogrzanie pomieszczenia nie powinno by6 powodem
do zaniechania siqgnigcia po te Srodki, bo byloby to niewybaczalnym blgdem.

Radny Adamczyk prosi o odpowiedZ na piSmie.

A d . 5 .
Radny Przemyslaw Piec odnoSnie punktu 28 i29Informacji. .. zapytal, czym Burmistrz

siq kierowal wypowiadajqc umowy najmu lokali uZy'tkowych.
Burmistrz Marek Wolski odpowiedzial, 2e wypowiedzenie umowy bylo spowodowane

stanem technicznym budynku. Jest zagrolenie, wobec czego Burmistrz nie moze udawa6, ze
siq nic nie dzieje. Na pytanie radnego Pieca, co dalej bgdzie siq dzialo z tym budynkiem
Bunnistrz odpowiedzial, 2e po wygaSniEciu umowy Burmistrz wyst4pi do Rady Miejskiej
o podjEcie decyzji, czy grunt przeznaczy( do sprzedaLy, czy rozburzyc i budowa6. BEd4na ten
temat rozmowy.

WiEcej uwag nie zgloszono.

A d . 6 .
Nie zgloszono uwag do informacji o realizacji uchwal podjEtych na poprzednich

sesiach

A d . 7 .  .
Przewodnicz4cy Rady odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Przewodnicz4cy poprosil. o zglaszanie kandydat6w do komisji skrutacyjnej.
Radna Maria Barafrska zglosila kandydaturq radnego Tadeusza Lesiakowskiego.
Radny Stanislaw Hatys zglosil kandydaturq Przemyslawa Pieca.
Radny Adam Czajor zaproponowal, aby komisja skrutacyjna pracowala w poprzednim

skladzie.
Radny Krzysztof Swietlik zglosil kandydaturq radnego Teodora Kota.
Radni Lesiakowski, Piec i Kot wyrazili zgodq na kandydowanie.
Rada Miejska w Jqdrzejowie przyjpla sklad komisji skrutacyjnej: Tadeusz Lesiakowski,
Przemyslaw Piec, Teodor Kot, nastgpujqca iloSciq glos6w:

Z a - 1 8
Przeciw - 0
Wstrzvmalo sie - 2

PrzewodniczEcy Rady poprosil o zglaszame kandydat6w na stanowisko
Wiceprzewodnicz4ce go Rady Miej skiej w JEdrzej owie.

Radny Zdzislaw Adamczyk zglosil kandydaturE radnego Pawla Olszaka.
Radny Pawel Faryna kierujqc siQ slowami Pana Przewodniczqcego Pawla

Blaszkiewicza, ktory apelowal o zgodnq wsp6lpracE w Radzie powiedzial, 2e mrlo by bylo,



aby jako najstarsza radna z du?ym doSwiadczeniem, Pani Janina Szreniawa zostala
Wiceprzewodnicz4c4 Rady Miejskiej. Pan Faryna zglasza tE kandydaturg.

WiEcej kandydatur nie zgloszono.
Radny Pawel Olszak v'ryrazll zgodE na kandydowanie.
Radna .lanina Szreniawa nie wyrazilazgody na kandydowanie.

O godzinie 10a0 Przewodnicz4cy Rady oglosil 10 minut przerwy.

Przewodnicz4cy komisji skrutacyjnej przypomnial zasady glosowania okreSlone
w regulaminie wyboru przewodniczqcego i wiceprzewodnicz4cych Rady Miejskiej
w JEdrzejowie

Radny Waclaw Kqdra zwracajqc siE do Pana Olszaka powiedzial, ze latwo siE pogubii
w jego wypowiedziach. ,,Pan Olszak powiedzial, -nie wiem czy dokladnie powt6rzq. bo cytujE
z pamiEci - 2e nie bEdzie bral udzialu w walce o stolki, jego to nie interesuje, gierki,
stanowiska, profity, to nie dla niego. W zwi4zku z tym mam pytanie, co siE zmienilo od tej
pory. Panie Pawle, 2e zmienil Pan zdanie? Py.ta o to r6wnie2 ulica, czy oprnia pubhczna, czy
nareszcie w Radzie bqdzie spokoj. Moja odpowied? - ja znam te odpowiedzi i powiem: jezeli

PSL ma czterech, to spok6j bgdzie - jak zaspokoi, jak nie zaspokoi siE, to spokoju nie bEdzie,
bo my znamy wczesniejsze rozmory, uzgodnienia i w wszystkich rozmowach wczeSniejszych
co do koalicji z PSL warunek jeden byl, wbrew temu, co Pan m6wil, wszystkie stanowiska,
a ostatnie jeszcze bylo - Przewodnicz4cy Rady Miejskiej. W zwiqzku z tym pytam. Proszq
zeby Pan siE odni6sl do tych moich w4tpliwoSci".

Radny Pawel Olszak odpowiedzial: -Panie radny KEdra. Nie chcq przedlulac dyskusji
na ten temat, nie po to jest sesja, Zeby takie rozmowy prowadzic. IJwazam, 2e kahdy klub
powinien zachowa6 pewn4 kulturg polityczn4 i nie zdradza6 spraw negocjacyjnych, ale jak

Pan to wywolal, oczywiScie potwierdzam. Klub PSL oczekiwal, 2e kandydatem
na przewodnicz4cego bqdzie przedstawiciel naszego klubu. Pyta Pan, czy bqdzie spok6j
w Radzie. Uwaaam, 2e miEdzy innymi Pan siq moze do tego przyczynic, Zeby byl spok6j
w Radzie. Je2eli chodzi o stolki - oczywiScie, powiedzialem, 2e nie bEdziemy walczyc
o stolki, a mialem na mySli w6wczas, 2e nie miaiem zamiaru uczestniczy6 w tej walce zPana
klubem i nie akceptowalem takich rozwiqzan. (...) JeZeli nie moze Pan zapamiEta6, jaka tam
byla historia uwazam, ze mo2e Pan dotrzei, ewentualnie Panu dam jeden z tygodnik6w
jEdrzejowskich i tam s4 opisane przypadki Pawla Olszaka i bEdzie Pan mial jasnoSc

w sprawie.
Przewodnicz4cy Rady Pawel Blaszkiewicz zamknfi dyskusjq w tym punkcie.

Komisja skrutacyjna przeptowadzila glosowanie w sprawie wyboru
wiceprzewodnicz4ce go Rady Miej skiej w Jqdrzej owie..

O godzinie 1105 Przewodnicz4cy Rady oglosil przerwg trwaj4c4do godzinl' l1l0

Przewodnicz4cy komisj i skrutacyjnej Tadeusz Lesiakowski odczytal
skrutacyjnej lw zalqczeniu do protokolu/.

Pan Pawel Olszak zosta\ wybrany Wiceprzewodnicz4cym
w Jqdrzei owie nastqpuj qcq iloSci4 glos6w:

-  1 1
Przeciw - 9
Wstrzymalo siE - 0

Rada Miejska w Jqdrzejowie powziqla uchwaig nr XXXVIII1285109 w sprawie wyboru
Wiceprzewodnicz4cego Rady Miej skiej w JEdrzej owie.

protok6l komisji

Rady Miejskiej

Za



/Uchwala nr XXXVIII1285|09 w zalqczeniu do protokolu/.

A d . 8 .
Przewodnicz4cy Rady odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Radn.v Robert Kruk, poniewaz na pocz4tku sesji Przewodniezqay Rady zaproponowal

zdjgcie punktu l l z porzqdku obrad i uzasadniai j4 tym, 2e radm zglosili akces pracy
w kornisji a tutaj w uzasadnieniu jest napisane, 2e w zwiqzku ze zlozonq przez jednego
radnego deklaracj4 pracy w komisji Rada moze zwiEkszyd maksymaln4 liczbq radnych p1'ta,
czy nie moana bylo zwiEkszyc te2liczby radnych w poszczegolnych komisjach i dlaczego to
nie zostalo zrobione.

Przewodnicz4cy Rady odpowiedzial, ze nie mozna bylo, poniewaz podania wplynqly
znacznie p62niei.

Radny Pawet Faryna zapytal, ile wniosk6w wplynqlo.
Przewodnicz4cy Rady odpowiedzial, ze wplynEly jeszcze dwa wnioski do pracy w Komisji

Budzetu.
Radny Pawel Faryna powiedzial, ze obecnie jest szeSciu czlonk6w Komisji Bud2etu, byl

wniosek radnego Hatnego; radny pyta, dlaczego nie zostal uwzglgdniony.
Przewodnicz4cy Rady powt6rzyl, Ze wnioski dw6ch radnych wplynqly z opolmeniem i nie

chcial luZburzyc porz4dku sesji.
Radny Roberl Kruk zglosil wniosek, aby w $ I po slowach ,,Komisja Bud2etu i Mienia

Komunalnego'o cyfrp ,,8" zast4pi6 cyfr4 ,,9'0. Radny Kruk dodal, 2e jeLeli radni chc4
pracowad w tej komisji, to nie naleZy im tego utrudnia6.

Radna Janina Szreniawa powiedziala, 2e radni pracuj4 w jednych komisjach, nie chc4
pracowai, a tutai chce czlowiek pracowa6 i sig go nie wybiera.

PrzewodniczEcy Rady Pawel Blaszkiewicz odczytal projekt uchwaly.
Radny Robert Kruk przypomnial, 2e zloZyL wniosek i prosi o przeglosowanie go.
Przewodnicz4cy Rady zglosil wniosek o przyjgcie uchwaty w calo5ci w wersji

odczytanej.

WiEcei uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w JEdrzejowie powziEla uchwalq nr XXXVIlIl286l09 w sprawie zmrany

uchwaly dotycz4cej ustalenia maksymalnej liczby radnych wchodz4cych w sklad komisji
Rady Miej skiej w JEdrzej owie, nastqpuj 4c4 iloSci4 gtos6w:
Z a  -  1 l
Przeciw - 9
Wstrzymalo siq - 0
/Uchwala nr XXXVIII1286109 w zal.qczeniu do protokolu/.

A d . 9 .
Przewodnicz4cy Rady odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Przewo dnicz4cy Rady o dczytal. proj ekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jqdrzejowie powziEla uchwalE nr XXXVIII1297l09 w sprawie przyjEcia

rezygnacji z czlonkostwa w Komisji Gospodarki Komunalnej i Porz4dku Publicznego Rady
Miejskiej w Jqdrzejowie, nastqpujqcq iloSci4 glos6w:
Z a - l l
Przeciw - I
Wstrzymalo siE - 2
/Uchwala nr XXXVIII1297l09 w zalqczeniu do protokolu/.



Ad. 10.
Wiceprzewodniczqcy Rady Pawel Olszak odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Przewodnicz4cy Rady Pawel Blaszkiewicz odczytal projekt uchwaly.
Uwag nic zgloszono.
Rada Miejska w .lEdrzejowie powziqla uchwaiE nr XXXVIII1288109 w sprawie wyboru

czlonka Komisji OSwiaty, Kultury, Zdrowia i Opieki Spolecznej Rady Miejskiej
w Jqdrzejowie, nastEpujqcq iloSci4 glos6w:
Z a - 1 2
Przeciw - 0
Wstrzymalo sig - 8
/Uchwala nr XXXVIII1288109 w zalaczeniu do protokolu/.

Ad.  11.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Radny Jan Adamus zglosil kandydaturg Jana Ziqbifskiego na Przewodnicz4cego Komisji

OSwiaty, Kultury, Zdrowia i Opieki Spolecznej.
Wiqcej kandydatur nie zgloszono.
Radny Jan ZiEbiriski wyrazil zgodE na kandydowanie.
Rada Miejska w JEdrzejowie wybraia radnego Jana Zigbniskiego na Przewodnicz4cego

Komisji OSwiaty, Kultury, Zdrowia i Opieki Spolecznej Rady Miejskiej w Jqdrzejowie,
nastEpuj 4c4 iloSci4 glos6w:
Z a - 1 2
Przeciw - 0
Wstrzymalo siE - 8
/Uchwala nr XXXVIII1289109 w zalqczeniu do protokolu/.

Przewodniczqcy.Rudy Miejskiej Pawel Blaszkiewicz o godzinie 1ls0 oglosil przerwQ
trwaj4ca do godziny 12".

Ad. 12.
Przewodniczqcy Rady odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
P rzewo dni c z4cy Rady o dczytal proj ekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Rada Mie.iska w JEdrzejowie glosowala nad odwolaniem Przewodniczqcego Komisji

Budzetu i Mienia Komunalnego Rady Miejskiej w JEdrzejowie:

Przeciw - 11
Wstrzymalo siE - 0

Przewodnicz1cy Komisji Bud2etu i Mienia Komunalnego nie zostal odwolany
z funkcji; uchwala nie zostala podjpta.

Ad.  13.
Wiceprzewodnicz4cy rady Pawel Olszak odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Radny Robert Kruk, w zwrqzku z tym, i2 25 wrzeSnia weszly nowe przepisy pyta, jaka

stawka obowiqzywala od 25 wrzeinia, w jakiej wysokoSci zostaly zabezpieczone Srodki na ten
cel w tym roku oraz jakie stawki obowiqzuj4w sqsiednich gminach.

Inspektor Jacek Lato odpowiedzia\, 2e w 2008 roku uwarunkowania prawne odnosz4ce siE
do wyplacania ekwiwalentu byly tak niejasne, ze niekt6re gminy, w tym nasza, wstrzymywaly
wyplacanie ekwiwalentu. Przewidziartaw budzecie na ten cel kwota zostala wykorzystana na

Za
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zakup sprzqtu dla OSP. Na ten rok w budZecie sqzabezpieczone Srodki w wysokoSci 7100 21.
Jest to Srednia, ktor4 molna bylo wyci4gnqc z poprzednich lat. 76,96 to stawka z III kwartalu
ubieglego roku. Zaproponowana stawka 16 zL r 6 zlto stawka adekwatna do iloSci wyjazd6w
wystEpuj4cych w naszej gminie. Srodki te bqd4 wykorzystywane przez osoby biorqce udzial
w akcjach rra pokrycie koszt6w zwiqzanych z eksploatacj4 umundurowania itd.

Radny 
.l'adeusz 

Lesiakowski dodal, 2e Stanowisko Komisji Gospodarki Komunalnej
i Porz4dku Publicznego bylo takie, aby te stawki podnieS6 na 16,5 zl r 12 zl. Stawki
Ie mieszczq siE w dozwolonym pulapie, okreSlonym przez ustawodawcq. Praca stra?aka,
to odpowiedzialna slulba i na szkolenia na nale?y 2alowac pieniEdzy. Jezeli chodzi o stawki
w innych gminach to w r6znych gminach jest r62nie i tak: w Ostrolqce: 16,00 :16,00; Imielno:
12,00 : 8,00; Pif icz6w: 12,00.

Burmistrz Marek Wolski powiedzial. 2e propozycja wysokoSci stawek wyszla od Zaruqdu
Miejsko Gminnego OSP i te pieni4dze s4 w budZecie uchwalone. To Zarz4d Miejsko Gminny
musi gospodarowa6 tymi pienigdzmi. Dlatego Burmistrz pozostaje przy stawkach
zaproponowanych w projekcie uchwaly.

Wiqcej uwag nie zgloszono.
Wiceprzewodniczqcy Rady Pawel Olszak odczytal projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jqdrzejowie powziEla uchwalE nr XXXVIII|290|09 w sprawie ustalenia

wysokoSci ekwiwalentu pieniqznego dla czlonk6w Ochotniczych Strazy Pozarnych,
nastEpuj 4cq iloSci4 glos6w:

Przeciw - 0
Wstrzymalo siE - 0
/Uclrwala nr XXXVIII1290109 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad. 14.
Przewodnicz4cy Rady odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Przewo dnicz4cy Rady o dczytaL proj ekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jqdrzejowie powziEla uchwalq nr XXXVIII129I1}9 w sprawie utworzenia

odrqbnych obwod6w glosowania w mieScie i gminie JEdrzej6w, nastqpujqcq iloSciq glos6w:
- 2 0

Przeciw - 0
Wstrzymalo siq - 0
/Uchwala nr XXXVIII129L1}9 w zalaczeniu do protokolu/.

Ad.  15.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak pyta, czy prawdziwe jest stwierdzenie

w uzasadnieniu, ze jedyna moZliwoSd dojazdu do dzialek jest przez dzialkp komunaln4 bo te
dzialki majq dojazd od ul. Kieleckiej.

Naczelnik Wojciech Abramowicz odpowiedzial,2e wszystko, co zostalo powiedziane na
komisjach jest prawdziwe. NieruchomoSd sklada siE z kilku dzialek, czgic przylega do ul.
Kieleckie.i. W celu racjonalnego zagospodarowania tych nieruchomoSci, kt6re s4 oznaczone
w uchwale, zasadnym jest ustanowienie slu2ebnoSci w spos6b przedstawiony.

Burmistrz Marcin Piszczek dodal, ze kiedy bgdq zagospodarowane dziatki dojazd mozliwy
bgdzie tylko z zaproponowanej sluzebnoSci - przez dziatkq stanowiqc4wlasnorid gminy.

Wipcej uwag nie zgloszono.

20

Za

l 0



Przewo dni czqcy Rady o dczyta\ proj ekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalq nr XXXVIIll292l09 w sprawie wyraZenia

zgody na obciqzenie nieruchomoSci komunalnej sluzebnoSci4 gruntow4 nastEpujqc4 iloSci4
glos6w:
Za
Przeciw

- 8
- 0

Wstrzymalo siq - 12
/Uchwala nr XXXVIIII292/09 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad. 16.
Przewodnicz4cy Rady odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
P rzewo dni cz4cy Rady o dczy tal proj ekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalE nr XXXVIII1293109 w sprawie

zgody na nieodplatne przejqcie nieruchomoSci, nastgpuj4c4 iloSci4 glos6w:
- 1 2

Przeciw - 0
Wstrzymalo siq - 8
/Uchwala nr XXXVIII1293|09 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad. 17.
Przewodniczqcy Rady odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Radny Robert Kruk zwr6cil uwagE, 2e w uzasadnieniu jest napisane, iz wlaSciciel

nieruchomoSci v,ryrazrL zgodE na zamianE nieruchomoSci o powierzchni 4049 m2 na
nieruchomoSi o powierzchni 2169 m'. Radny Kruk jest w posiadaniu pisma wlaSciciela
nieruchomoSci, kt6ry pisze, 2e nie zgadza siq na tq powierzchniq. Czy radni sq wprowadzani
w bl4d? Pismo bylo zlozone 11 lutego. Radny prosi o wyjaSnienia.

Burmistrz Marcin Piszczek powiedzial, 2e jest zachowana notatka, podpisana r6wniez
przez Pana, gdzie mowa jest o czqSci dziatki nr 5, a nie o caloSci. To jest kwesti a zamiany, ale
za calqdzialkg, gdziejuz obowiqzuje przyjqty przez Radg miejscolvy plan zagospodarowania
przestrzennego. Burmistrz liczy na podjqcie rozm6w i na to, 2e propozycja bEdzie
satysfakcjonuj4ca. Do momentu sporz4dzenia ewentualnego aktu notarialnego z wlaScicielem
nieruchomoSci Burmistrz chce mied zgodq Rady na takie rozwiqzanie. Jeleli nie bgdzie zgody
Pana na sporz4dzenie aktu, transakcja nie dojdzie do skutku.

WlaSciciel nieruchomoSci Pan Biernacki zapytal, czy byly robione wyceny nieruchomoSci
przy ul. Przemyslowej i jego dzialki przy ul. Jasionka.

Naczelnik Abramowicz odpowiedzial,2e me bylo takich wycen.
Pan Biernacki zapytal, na jakiej podstawie zostalo stwierdzone, ze jest zasadne

przekazanre dzialkr o powierzchni2169 2a4049 m'.
Naczelnik Abramowicz wyjaSnil, ze byly robione wyceny losowo wybranych dzialek na

tym terenie. O wartoSci okreSlonej przez rzeczoznawcE Pan Biernacki zostal poinformowany.
Warto5i dziatki w obrqbie ul. Przemyslowej to okolo 50 zl za I m'. natomiast wartoS6
nieruchomoSci naleZ4cej do Pana Biernackiego (w bezpoSrednim s4siedztwie) to okolo 5 - 10
z l z a l  m 2 .

Pan Biernacki pyta, dlaczego uwa2ajqc jego dzialkg zabezwartoSciowE chce siq na niej
zrobic drogp, po czym dodal, ze gmina jest wlaScicielem dw6ch s4siednich dzialek, wigc chce
dzialkE obok. Dlaczego nie?

Naczelnik Abramowicz wyjaSnil, 2e dzialkE Pana Biernackiego obejmuje decyzja
o lokalizacji celu publicznego, od kt6rej to decyzji Pan Biernacki m6g1 siE odwolac w spos6b

l 1
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przewidziany w KPA lecz nie zrobiL tego. Tok czynnoSci administracyjnych zostal
wyczerpany, decyzja stala siq ostateczna i zaskarheniu w normalnym trybie nie podlega. Na
ka2dym etapie postEpowania Pan Biernacki byl informowany o przysiuguj4cych mu
moZliwoSciach i z 2adnej z tych moZliwoSci nie skorzystal. W zwr4zku z tym m6wienie dziS

,,zr6bcie sobie clrogE gdzieS obok" jest niepowaZne.
Pan Biernacki powiedzial, 2e droga mohe byi w planowanym miejscu, ale chce w zamian

dzialkE obok.
Naczelnik Abramowicz wyjaSnil,,2e na tym terenie Gmina JEdrzej6w nie moze pozbywai

siE grunt6w. Ma narzucone warunkrprzez instytucjE finansujqc4; warunkiem koniecznym jest
pozyskanie grunt6w na tym terenie. Panu Biernackiemu zostala zaproponowana dzialka
posiadaj4ca pelne mo2liwoSci zagospodarowania od zaraz. Jest objqta planem miejscowym,
posiada dostqp do wszystkich medi6w, na calej dlugoSci dzialki jest droga publiczna,
parametry dzialki pozwalajq na usytuowanie dowolnego budynku. Na dzialce nalel4cej
obecnie do Pana Biernackiego mohna wybudowad drogE publiczn4 a na czgSci ,,postawii
sobie namiot".

Burmistrz Marcin Piszczek zwrocrl uwagQ, ze jest studium uwarunkowari i kierunk6w
zagospodarowania przestrzennego znane od lat. Grunty, o kt6rych m6wi Pan Biernacki nie s4
przewidziane pod budownictwo mieszkaniowe iuz na etapie studium. Tam nie ma
budownictwa mieszkaniowego i nigdy nie bylo; tam jest przemysl i sklady i zawsze takie
przeznaczenie byto. Jest na etapie opracowywania miejscowy plan zagospodarowania
przestrzennego i nie ma tam budownictwa mieszkaniowego, lecz jest zachowana funkcja od
lat przyporzqdkowana dla tych teren6w. Jak powiedzial Naczelnik Abramowicz, je2eh ma byi
zrealizowany projekt, to po pierwsze - drogi, po drugie - grunty polo2one w dw6ch sektorach
pomiEdzy drogami, a to oznacza, 2e propozycja Pana Biernackiego nie moze byi
akceptowana. Najlepszym rozwiqzaniemjest zamiana na dzialkE objqtq miejscowym planem
zagospodarowania przestrzennego, kt6r4 mohna w kazdej chwili zagospodarowai zgodnie
z zaprsami planu miejscowego. Burmistrz Wrazil nadziejE, 2e Pan Biernacki zastanowi siE
nad propozycj4 kt6ra nie jest zla i wartajest rozwa2enia. St4d proSba do Rady o wyra2enie
zgody na tak4 zamianq. Jeleli Pan Biernacki nie zgodzi siq na zawarcre takiego aktu
notarialnego, ta taka transakcja nie dojdzie do skutku. NaleZy pamiqtac o tym, 2e jeleh ten
projekt nie dojdzie do skutku, grunty na tym terenie bEd4 gruntami wykorzystywanymi na cele
rolne - i na zadne inne. Nie bEdzie mozliwoSci postawienia tam Zadnego zakladu. Wraz
z drogami przewidziana jest budowa infrastruktury technicznej koniecznej do uruchomienia
jakiejkolwiek dzialalnoSci na tym terenie.

Przewodnic z4c y Rady o dczy tal proj ekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w JEdrzejowie powziEla uchwalg nr XXXVIII1294109 w sprawie vnryraLenia

zgody na dokonanie zamiany nieruchomoSci, nastgpujqcq iloSci4 glos6w:
Z a - 1 3
Przeciw - 0
Wstrzymalo sig - 6
/Uchwala nr XXXVIII1294|09 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad. 18.
Przewodnicz4cy Rady odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Przewo dniczqcy Rady o dczytal proj ekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Rada Mieiska w JEdrzejowie powziqla uchwalq nr XXXVIII1295l09 w sprawie wyrazenia

zgody na dokonanie zamiany nieruchomoSci, nastEpujqcq iloSciq glos6w:
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Z a - 1 8
Przeciw - 0
Wstrzymalo sig - 1
/Uchwala nr XXXVIII1295109 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad. 19.
Przewodnicz4cy Rady odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak odczytal projekt uchwaty.
Uwag nie zgioszono.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powziqla uchwalp nr XXXVIII1296|09 w sprawie wyrahenia

zgody na dokonanie zamiany nieruchomoSci, nastEpujacq iloSci4 glos6w:
Z a - 1 7
Przeciw - 0
Wstrzymalo sig - 0
/Uchwala nr XXXVIII1296109 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad .20 .
Przewodniczqcy Rady odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgioszono.
Przewo dni czqcy Rady o dczytal proj ekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w JEdrzejowie powziEla uchwalE nr XXXVIII1297l09 w sprawie wyraZenia

zgody na nabycie nieruchomoSci na rzecz Gminy Jqdrzej6w, nastEpujqc4 iloSci4 glos6w:

Przeciw - 0
Wstrzymalo siE - 0
/Uchwala nr XXXVIII1297l09 w zalqczeniu do protokolu/.

Przewodniczqcy Rady Pawel Blaszkiewi cz o godzinie 1300 oglosii przerwQ trwaj4c4 do
,  - 20goozlnv I r

A d . 2 1 .
Przewodnicz4cy Rady odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Burrnistrz Marcin Piszczek zglosil autopoprawkq: w $ 2 zapis otrzyrnuje brzmienie:
,,Wykonanie uchwaly powierza sig Burmistrzowi Miasta JEdrzejowa".
Wiqcej uwag nie zgioszono.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak odczytal projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w JEdrzejowie powziqla uchwalE nr XXXVIII1298109 w sprawie: zmrany

uchwaly dotycz4cej przyjqcia Planu Rozwoju Wsi Mnich6w, nastEpujqce iloSci4 glos6w:
Z a - 1 8
Przeciw - 0
Wstrzyr-nalo siE - 0
/Uchwala nr XXXVIII1298|09 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad.22.
Burmistrz Marek Wolski zaproponowal ze udzieli odpowiedzi na piSmie i poprosil, aby

zgiosili siE radni, ktorzy 2yczqsobie odpowiedzi ustanie na sesji.
Ustnych odpowiedzi oczekiwali radni: Stanislaw Hatys, Pawel Faryna i Roberl Kruk.
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Radny Stanislatu Hatys powiedzial, ze mieszkaficy tqczyna kilkakrotnie zwracali siq do Pana Burntistrza z proSbq
o odwodnienie wsi Lclczyn. (...)

Burmistrz Marek Wolski powiedzial, 2e byl na tym terenie z zarzqdcq drogi, kt6rym
jest Zaru4d Drog Powiatowych. Rowy odwadniaj4ce, kt6re tam byly, w wiqkszoSci
przypadk6w' sQ pozasypywane, wyr6wnane i obsiane traw4. Burmistrz obiecal, 2e wyst4pi
do Zarz4du Drirg Powiatowych o udroznienie row6w i przepust6w.

Radny Pawel Faryna pyta, dlaczego dnuonicp do .firmy Bionatura, kt(tra wygrala przetarg na odiniezanie, i
proszqc o odiniezanie, odsylajqdo Urzqdu Miejskiego i mdwiq zeby o danym odcinku poinformowat inspektora
w Urzqdzie. Co bqdzie w dni wolne? Nie bqdq odbierai telefon1w m6wiqc, ie dzi! nie pracujq jak to mialo
miejsce v' sobotq'.)

Burmistrz Marek Wolski wyjaSnil, 2e Bionatura wygrala przetarg. Od6niezanie to
koszty i nie mozna pozwolii na to, aby o odSniezaniu decydowal ka2dy mieszkaniec lub
pracownik Bionatury. Za akcje odSnie2ania odpowiedzialna iest Pani Naczelnik i Inspektor
Wydzialtr Inwestycji Pan Andrzej Wieliriski. PotrzebE odSnie2ania nale?y zglaszac tym
osobom. W BIP jest podany numer telefonu do Pana Wieliriskiego. Se okreSlone stopnie
kolejnoSci odSnie2ania i przy duZych opadach Sniegu nie jest mo2liwe natychmiastowe
odSnie2enie wszystkich dr6g i ulic.

Rudny Puwel Faryna powiedzial, 2e od grudnia 2006 roku interpeluje w sprawie ustawienia dw6ch wiat
przystankowych w Sttdole. Radny pyta, kiedy mo2e siq spodziewat ustawienia tych wiat? llnioski w tej sprawie
byly rdwnie2 stawiane na komisjach.

Burmistrz Marek Wolski odpowiedzial, 2e wiaty sq co roku systematycznie
wymieniane. W tym roku s4 r6wnie2 zabezpieczone Srodki na budowp wiat. Burmistrz obiecal,
ze postara sip to uwzglqdni6, jednak potrzeby sq w calej gminie i w miescie.

Ratlny Pawel Faryna powiedzial, ie w Jqdrzejowie jest kilkudziesiqciu ratownik1w wodnych. Radny w ich imieniu
prosi o mo1liwolt nieodplatnego korzystania z plywalni jeden raz w Qgodniu po godzinie w celu doskonalenia
ton iej qtn o! c i p lyw a c ki c h i r at ow niczy c h.

Burmistrz Marek Wolski odpowiedzial. ze tg propozycje przekaze Kierownikowi
Plywalni Miejskiej.

Radny Pav'el Faryna pyta, kiedy i gdzie bqdzie losowanie miejscowoici, kt6ra bqdzie dofinansowona przez Cminq
w ramach Plantt Odnowy Miejscowoici - chodzi o wsie.

Burmistrz Marcin Piszczek odpowiedziaL, ze w tej sprawie 2adne rozwiqzanie nie jest
dobre, poniewaz wiele solectw podjgto tak4 inicjatywE. Najrozs4dniejszy wydaje siE wyb6r ze
wzglqdu na kolejnoSd prac grup inicjatywnych. Tak naprawdgtrzy solectwa przecieraly szlaki,
najciqZej pracowaly, pierwsze podjqty trud, kiedy jeszcze tak naprawdq nie bylo wiadomo, jak
maj4 wyglqdad plany odnowy miejscowoSci. Dzialania mialy miejsce na pograniczu dw6ch
okres6w programowania; w mrqdzyczasie zmieniaj4 sig przepisy. Dlatego najbardziej logiczna
bylaby chronologia przyjmowania plan6w odnowy przez RadE.

Radny Robert Kruk pyta, czy i ile zostalo sprzedane, ewentttalnie za ile ttdzial6w.jeszc:e nie zaplacila Gminie
Eurotrboinia. Czy sq jakiei zagroienia w otrzymaniu irodk6w za sprzedane ttdzialy tei .t'irny? Jak wiemy
niedawno jeden z wierzycieli zloiyl wniosek o ogloszenie upadloici tej f rny.

Naczelnik Wydzialu Rolnictwa i Gospodarki Gruntami Wojciech Abramowicz
odpowiedzial,2e Gmina.lEdrzej6w zloLyla wniosek o egzekucje naleznoSci ze strony Duda Bis
zaplaty za udzialy. Duda Bis zalega z zaplatqT rat na kwotE 395 937 ,50 zl plus koszty procesu.
Gmina dostala zawiadomienie od komornika o zajqciu konta dluZnika i czeka na efekty
egzekucji

Radny Rohert Krukv' imienitt mieszkaficdw ulicy Rakowskiej prosi o interwencjqu, sprau,ie nowo wykonanego na
tej uliq,, chodnika. Na t.ym cfutdniku wykonawca pozostawil wystajqca na okolo 20 cm studzienkq. Raclny prosi
ct podjqcie dzialait w celtt zlikwidowania przeszkody dla pieszych, a zwlaszcza dla os6b poruszajqcych siq
z wcizkami dla dzieci, poniewa2 znacznie to utrudnia korzystanie z chodnika, gdyz zajmuje 2/3 szerokolci.
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Burmistrz
z kompetenciarni.

Burmistrz
piSmie.

Marcin Piszczek odpowiedzial, 2e sprawa zostanie przekazana zgodnie

Marek Wolski dodal, 2e odpowiedzi na pozostale interpelacje udzieli na

Ad .23 .
Radna Janina Szreniawa prosi o zagospodarowanie jednej niecki w Parku 700-Lecia na

lodowisko.
Radny Przemyslaw Piec pyta, jak nazywa siq kierownik Zakladu Podstawowej Opieki

Zdrowotnej. Na odpowiedZ Burmistrza,2eMarta tr ysek, Pan Piec zapytal, dlaczego na stronie
internetowej w BIP jest nazwisko Marek Boguslawski; czy s4 planowane jakieS zmiany,
amo2ejakieS zmtany nastqpily? Pan Piec prosi o uaktualnienie BIP-u.

Radny Robert Kruk przypomnial, 2e na jednej z ostatnich sesji, kiedy Pan Marek Zygan
byl powolywany na funkcjq Wiceprzewodnicz4cego, Pani Szreniawa zapytala, czy Pan Zygan
pogodzi obowi4zki sluzbowe z prac1 w Radzie. Pan Zygan przyimuje interesant6w w Srody.
Ostatnio w Srodq interesanci odchodzili z kwitkiem, poniewaz Pan Zygan nie byl na dyaurze,
nie bylo zastEpstwa. Pan Kruk pyta, czy w przeszloSci bEd4 takie sytuacje, czy ewentualnie
bEdzie wyznaczony jakiS zastgpca.

Wiceprzewodnicz4cy Rady Marek Zygan odpowiedzial, 2e zgodnie z tym, co m6wit
wczeSniei, stara siE obowi4zki godzic. O swojej nieobecnoSci w SrodE powiadomil tydzieh
wczeSniej Biuro Rady oraz Przewodniezqcego. Panu Cyganowi nic nie wiadomo o osobach,
kt6re mialy byi na jego dyZurze, ale dopyta o to. Wie, 2e byla jedna osoba, ktora dzieh
wczeSniej zostala poinformowana, 2e go nie bEdzie na dy|urze, a mimo wszystko przyszla.
NieobecnoSd byLa zwiqzana z tym, 2e kalendarz roku szkolnego jest ustalany przez
Swigtokrzyskiego Kuratora OSwiaty w sierpniu i tak byty zaplanowane ferie zimowe.
Wojew6dztwo SwiEtokrzyskie odbywa je w trzecim terminie, czyli od polowy do kofca lutego.
Pan Zygan byl wtedy na urlopie z mlodzie24 na wypoczynku zimowym - st4d nieobecnoSd.
P an Zy gan przeprosil za niedogodnoS6.

Przewodnicz4cy Rady Pawel Blaszkiewicz poinformowal Radp, 2e do Biura Rady
wplynEly pisma:

', od Archiopactwa Cysters6w w JEdrzejowie,

Pisma kolejno zostaly odczytane przez Wiceprzewodniczqcego Rady Miejskiej Pawla
Olszaka /kserokopie w zalqczeniu do niniejszego protokolu/.

dotycz4ce kontroli ZUK w JEdrzejowie a nastEpnie propozycjE odpowiedzi do NIK
/kserokopie w zaLqczeniu do protokolu/.

Uwag nie zgloszono.

A.d.24.
Przewodnicz4cy Rady Miejskiej w JEdrzejowie Pawel Blaszkiewicz o godzinie l3a5

zamkn4l obrady XXXVIII sesji Rady Miejskiej w Jgdrzejowie.

Przew.
Rady Miej,:,
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